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Kuinka todennäköisesti osallistuisit uudestaan Savon ammattiopiston 
johtamisseminaariin?
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Kuinka todennäköisesti suosittelisit seminaaria kollegoillesi ja 
yhteistyökumppaneillesi?
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• Aihe oli mielenkiintoinen ja ajankohtainen sekä luennoitsijat kiinnostavia
• Aina laadukas sisältö ja toteutus
• Aina saa ideoita
• Ajankohtainen aihe, huippupuhujat, sopivan pituinen. Jaana Piippo on erinomainen fasilitaattori.
• Ajankohtainen aihe, hyvät puhujat, selkeästi toteutettu webinaari, hyvä jako (kolmeen osaan), kiitos!
• Ajankohtaiset aiheet ja mielenkiintoiset luennoitsijat. Lisäksi kokonaistoteutus oli erinomainen.
• Ajankohtaiset aiheet, toteutustapa oli hyvä. Tallenteet voi katsoa jälkeenpäin ja asiantuntijat olivat hyviä ja ihmisten tarinat ovat aina mielenkiintoisia ja 

merkityksellisiä.
• Ajankohtaiset, tärkeät aiheet. Moniammatillinen näkökulma asioihin.
• Ajankohtaisia aiheita, puhujia sekä liikemaailmasta että konsultteina toimivilta.
• -Ajankohtaisia teemoja

-Hyviä käytäntöjä levitettäväksi
• Ajankohtaista asiaa kaikki luennot ja luennoitsijat asiantuntijoita omassa asiassaan.
• Ajankohtaisten aiheiden vuoksi.
• Ajatuksa herättäviä esityksiä ja sisältöjä
• Ajatuksia herättäviä luentoja, joka kerta. Etenkin organisaation ylimmälle johdolle olisivat hyödyllisä kuulla, mutta yhtä lailla hyödyllisiä lähiesimiehille.
• Ajatuksia herättävä, uutta ideaa johtamiseen haasteellisessa maailmantilanteessa
• Antoi hyviä eväitä arkeen. Aihe on hyvin ajankohtainen eli osasitte valita hyvän teeman??
• Asiantuntevat luennoitsijat, hyvä vetäjä
• Asiantuntija luennoitsijoita ajankohtaisista aiheista. Mieleeni jäi erityisesti Genelecin Siamäk Naghian. Muutama dia, lyhyt teksti ja kuvia, ja erinomainen kertoja.
• Asiasisällöt olivat merkityksellisiä ja ajankohtaisia sekä mielenkiintoisia. Caset tulivat todellisesta työelämästä.
• En voinut edes kuvitella seminaarin luennoitsijoiden ja luentojen olevan näin hyviä ja kovatasoisia.  Sain itse johtamistyöhön monta hyvää oivallusta ja konkreettista 

asiaa työstettäväksi. Seminaarin luentojen annista hyötyisi jokainen organisaatio.
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• Ensiluokkaiset puhujat. Innovatiivisia asiantuntijoita, huippuosaajia! Toimiva tekninen toteutus ja hyvin jäsennellyt teemat.
• Erinomaisen monipuliset puhujat, kiitos!
• Erinomaisesti toteutettu (kesto, aiheet, visuaalinen ilme ja toteutustapa).
• Erinomaisesti valitut ajan henkeen sopivat aiheet, jotka esitettiin hyvin.
• Erinomaiset aiheet ja luennoitsijat. Asiat tuotiin persoonallisesti ja mielenkiintoisesti esille. Aihealueet herätteleviä ja aiheuttivat pysähtymistä asian äärelle.
• Erinomaiset luennoitsijat
• erittäin hyviä ja puhuttelevia luentoja. Työskentelen sote-alalla ja hyvä saada eri alojen näkemyksiä asioihin, Erityisesti tykkäsin Finn Vectorin, Genelecin ja Hyppösen 

esityksistä:)
• Erittäin hyviä puheenvuoroja, paljon ajattelemisen aihetta. Iso plussa digitaalisesta toteutuksesta. Tiiviis ja hyvin mitoitettu aikataulu.
• Erittäin hyvät luennoitsijat, monipuoliset aiheet, ohjelma sisällöllisesti laadukasta, aikataulussa pysyminen
• Esiintyjinä hyvät asiantuntijat, jotka myös hyviä esiintyjiä.
• herätti mielenkiintoisia ajatuksia
• Hieno ja sopivan mittainen kokonaisuus. Pidin hyvänä seminaarin jakamista kolmeen eri sessioon ja perjantai päivänä oli oikein hyvä, ainakin minulle. Erittäin 

mielenkiintoiset esiintyjät ja sopivan pitkät esitykset / henkilö. Linkkasin esityksiä myös tyttärelleni, joka opiskelee tradenomiksi Savonialla. Hänellä on 
henkilöstöjohtamisen kurssi juuri kesken ja mielestäni tämä materiaali on erinomaista koulutuksen tueksi. Lämmin kiitos!

• Huippupuhujat! Antoivat rutkasti ajatuksia ja eväitä jatkoon. Koko Sakkyn henkilökunnan pitäisi katsoa ja kuunnella kaikki nämä webinaarit! Suuret kiitokset!!
• Huippuseminaari
• Hyvin ajatuksia herättäviä ja kokemukseen pohjautuvia esityksiä sekä erittäin hyödyllistä tietoa.
• -Hyvin järjestetty.

-Mielenkiintoiset aiheet ja luennoitsijat.
-Uusia ja erilaisia näkökulmia.
-Edullinen.

• Hyvin teemoitettu seminaarisarja. Tulevaisuussuuntautuneita puheenvuoroja ja sisältöjä. Tekniikka toimi loistavasti ja koko sarja oli hyvin valmisteltu ja juonnettu. 
Kiitoksia kovasti Teille järjestäjille.

• Hyvin toteutettu ja koostettu. Juonnot ja videointi harkittua ja ammattitaitoista. Puhujat asiansa osaajia ja koskettaviakin (erityisesti 20.11.).
• Hyvin vedetty Jaana Piipolta, asiantunteva.

Pysyi aikataulussa täysin
Sopiva pituus
Erinomaiset puhujat
Ajankohtaiset aiheet

• Hyviä aiheesta ja puhujista.
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• Hyviä ideoita ja ajatuksia, uutta virtaa omaan työhön.
• Hyvä aihe, hyvät esiintyjät, asioita monesta eri näkökulmasta. Paljon uutta ajattelemisen aihetta. Iso kiitos!
• Hyvä ja innostava seminaari. Positiivinen näkökulma asioihin.
• Hyvä Juontaja, hyvä kuvaus ja ohjaus. Pirisen Johannan puheenvuoro oli oikein elävä ja mielenkiintoinen.
• Hyvät esiintyjät. Jaana Piippo oli tosi hyvä seminaarin vetäjänä. Hyvä Jaana.
• Hyvät esitykset - sopivan mittaiset. Aihealue oli mielestäni erittäin ajankohtainen ja merkittävä. Kiitokset järjestelijöille.
• Hyvät luennoitsijat, aihe tärkeä, hyvin järjestetty
• Hyvät puhujat ja käytännönläheinen lähestymistapa aiheeseen.
• Hyvää ajankohtaista asiaa ja hyvin järjestetty
• Hyödyllistä ja ajankohtaista tietoa.
• Hyödyllistä tietoa, laadukkaasti toteutettuna.

• Järjestelyt toimivat loistavasti, vaikka tapauhtuikin etänä. Asiantuntijat tosi osaajia valtaakunnallisesti ja kansainvälisesti. Teemaa lähestytty useasta suunnasta ja 
mukaan otettu myös ajankohtaisesti etätyö. 
Johtamisseminaarit ovat olleet aina ajankohtaisia, laadukkaasti totetutettuja tapahtumia. perinteisesti totetutettuna annista ovat päässeet nauttimaan läsnäolijat ja nyt 
tämän näkyvyys oli valtakunnallista. Hienoa Sakky ja huipputiimi.

• Kaikki puheenvuorot olivat mielenkiintoisia ja niistä sai paljon ajatuksia omaan työhön ja työyhteisöön. Toteutus oli laadukas ja hyvin palasteltu kolmeen tilaisuuteen, 
jolloin sen seuraaminen oli myös erittäin hyvin mahdollista.

• Kiinnostava aihe, hyvät ja mielenkiintoiset luennoitsijat.
• korkeatasoiset luennot, hyvin toimiva kokonaisuus
• Käsitellään ajankohtaisia asioita ja saa vinkkejä/ ajatuksia omaan esimiestyöskentelyyn
• Käytännönläheistä asiaa saatavilla helposti verkossa.
• Loistavasti koottu kokonaisuus ja asiantuntijat/ esiintyjät/ puheenvuorot. Hienoja/ monipuolisia komboja! Jaanan loistavat alkujuonnot ja välispiikit aivan mahtavia (niin 

luonnollista ja osaavaa)! Hienosti valittu esiintyjät... Hyvä Petri ja Jaana! Olette Parhaita! Aina!
• Loistavat puhujat. Erityisesti Siamäk Naghian
• Luennoista saa hyviä esimerkkejä omaan työhön ja johtamiseen.
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• Merkityksellisyyden löytämisestä omista töistä. Hyvä vetäjä ja ajatuksia herättävät luennoitsijat.
• Mielenkiintoiset esiintyjät ja sai paljon uutta ajattelemisen aihetta työhön.
• Mielenkiintoisia ja ajankohtaisia aiheita. Hyvät luennoitsijat.
• Mielenkiintoisia puhujia, mielenkiintoisia aiheita.
• Mielestäni tämä ja aiemmat seminaarit ovat antaneet tosi paljon esimiestyöskentelyyn pohdittavaa ja kehitettävää. Mielenkiintoiset esitykset ja esiintyjät.
• Monipuolinen ohjelma, ajankohtaiset aiheet ja asiansa hyvin tuntevat esiintyjät
• Monipuoliset asiantuntijat ja näkökulmat, teknisesti hyvin ja miellyttävästi toteutettu. Helppo osallistua. Jäi hyvä fibat, kiitokset. :)
• Monipuoliset ja laadukkaat esiintyjät, hyvin organisoitu, ajatuksia herättävät seminaarit
• Monipuolisia näkökulmia johtamiseen
• Nämä ovat erittäin tärkeitä asioita työn johtamisessa. On tärkeää oppia katsomaan asioita laajemmasta näkökulmasta ja arvioida omaa toimintaa objektiivisesti.
• Olen jo suositellut! Erittäin mielenkiintoisia puhujia.
• Oli hyvin järjestetty kokonaisuus ja mielenkiintoiset puhujat
• Oli loistavat luennoijat ja mielestäni tämä etäkoulutus oli myös hyvä tyyli pitää koulutusta.

• Oli upeita vieraita. 
Todella hyvin onnistui myös näin etänä.
Kiitos!

• On mielenkiintoista kuunnella muiden, kuin oppilaitoksessa työskentelevien henkilöiden kokemuksia ja saada uusia vinkkejä omaan työhön.
• Painavaa asiaa, joka on jokaiselle johtamisen tai kouluttamisen / valmentamisen ja motivoinnin kanssa tekemisissä olevalle varmasti hyödyksi.
• Paljon silmiä avaavaa nykyhetken informaatiota kehittymisestä ja tulevaisuuden työelämän tarpeista
• Puhuja vieraat valittu hyvin ja sisällöt tukivat hyvin aihetta. Laadukasta toimintaa, kiitos!
• Seminaari oli erittäin hyvin järjestetty ja toteutettu, mielenkiintoinen asiasisältö
• Seminaari oli lämminhenkinen, hyvin toteutettu, selkeä, hyvät aiheet ja osa puhujista oikeinkin hyviä. Kaikki toimi. Ja kiva, kun seminaari oli läheltä (toimin Joensuussa).
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• Seminaarien aiheet käytännön läheisiä ja ajankohtaisia, puhuttelevia
• Seminaarin anti oli todella syventävää ja koskettavaa. Seminaari poikkesi muista vastaavista seminaareista. Suosittelen lämpimästi!
• Seminaarin esiintyjien mielenkiintoisten puheenvuorojen vuoksi
• Seminaarin esiintyjät olivat alansa asiantuntijoita ja menestyneitä, Genelecin johtajan ja Henkka Hyppösen osuudet olivat raikkaita ja johtamista uudesta näkökulmasta. 

Nämä esitykset jäävät mieleen. Hieno seminaari. Kiitos
• Seminaarin ohjelma tarjosi paljon hyvää asiaa ja erilaisia näkökulmia merkityksellisyyden llisäämiseen työssä. Seminaari oli järjestetty hyvin ja etäwebinaarina tavoitti 

valtavan joukon ihmisiä.
• Seminaarissa ajankohtaisia aiheita, helppo osallistua "kotisohvalta"
• Seminaarissa oli paljon hyvää asiaa merkityksellisyydestä ja henkilöstöjohtamisesta. Erilaisia ja erilaisista lähtökohdista ja näkökulmista tulevia esityksiä, mielenkiintoisia 

sisältöjä. Tekniikka pelasi erinomaisesti!
• Seminaarit antoivat mahdollisuuden pysähtyä ja voimaantua työn merkityksellisyyden äärelle asiantuntijoiden työstämien toimintamallien, tutkimustulosten ja kokemusten 

kautta. Onnistunut kattaus erilaisia luennoitsijoita sekä persooniensa, että asiantuntemuksensa osalta. Tykkäsin kovasti ja sain itselleni lisää varmuutta toimia työssäni 
niin, että kunkin tiimimme jäsenen työn merkityksellisyys lisääntyisi myös jatkossa.

• Seminaarit oli innostavia ja merkityksellisyyden tarkoituksen selventäminen on aina tarpeen.
• Sieltä saa laadukasta sisältöä pään sisälle joka edistää myös laadukkaan dialogin ja ajatuksen rikastumisen sen kautta.
• Siitä sai paljon tietoa hyvin ajankohtaisista ja kiinnostavista aiheista. Ja seminaari oli vielä täysin ilmainen!
• Sisltö oli ajankohtainen ja monipuolinen. Saimme kuulla esimerkkejä ja toimintatapoja arjesta työpaikoilta sekä tutkimustietoa.
• Sisältö oli antoisa, esiintyjät hyviä ja webinaarit "napakoita". Kolmeen osaan jaettuna seminaari limittyi hyvin arjen työn joukkoon ja katkaisi hyvin työpäivää ja antoi 

lisävirtaa.
• Sisältö on hyvää. Luennoitsijat sopivasti erilaisia, mielenkiinto pysyy yllä vaihtelevuuden vuoksi.
• Todella mielenkiintoinen aihe ja innostavat puhujat. Herätteli uusia ajatuksia ja sai uutta virtaa/näkökulmaa työhöni.
• Tämä seminaari tavoitti jotakin olennaista merkityksellisyyden pohdinnoissaan liittyen työhön, ja elämään yleensäkin.
• Tänä vuonna oli mielenkiintoiset teemat ja hyvät puhujat seminaarissa. Minua kosketti henkilökohtaisesti eniten Genelecin puheenvuoro.
• Tärkeä asia ja koskee koko työyhteisöä.
• Uusia ideoita omaan työhön
• Uusia näkökulmia johtotehtäviin
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• Uutta ja ajankohtaista tietoa, kiinnostavien ja huippupuhujien kera!
• Uutta pohdintaa asioihin
• "Vahvistaa omaa käsitystä johtamisesta. Antaa rohkeutta kokeilla uutta."
• Vaikka kyseessä on johtamisseminaari, se ei tarkoita sitä, että se on tarkoitettu ainoastaan johtajille ja esimiehille. Meistä jokainen johtaa itse 

itseään ja ainakin tämän vuotisen seminaarin puheenvuorot sopivat kaikille riippumatta tehtävästä tai taustastaa.
• Valittu hyviä esiintyjiä joilta saa uutta näkökulmaa asioihin, aiheet hyviä, etenkin nyt koronan kurittaessa ja ihmisten pähkäilessä etätyöskentelyä 

joka tuli rytinällä ainakin omalla alallani (sosiaalivakuutus). Harmi kun ei livenä voitu järjestää mutta jospa ensi vuonna juhlaseminaari sitten. 
Pidetään peukkuja.

• Yhteydet toimi,  esitysten rytmi toimi, yllätyin positiivisesti tarjonnasta. Hyvä Kuopio!



Mistä syystä et suosittelisi seminaaria kollegoillesi ja yhteistyökumppaneillesi? 
• Seminaari ei antanut minulle juurikaan uutta tietoa.
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• "1. ja 2. päivä olivat erinomaisia sekä sisällöltään että esiintyjien osalta. Sopivan pituisia, riittävän tiiviitä. Webinaarit onnistuivat myös teknisesti erinomaisesti, läsnäolon tuntu. Ihan 

unohtui että ollaan etänä!3. päivän Henkka Hyppösen esitys oli minulle täysin turha, ei tuonut mitään lisäarvoa seminaariin.  Ehkä tällä haluttiin tuoda uutta ja vaihtoehtoista 
näkökulmaa seminaariin?"

• 1. webinaari oli ehdottomasti paras. Sen anti oli erittäin mielenkiintoista ja liittyi hyvin käytäntöön
• Aiheet olivat loistavia, ajankohtaisia! Puhujat olivat eri aloilta, sote alalle on paljon opittavaa yrityselämästä!
• Ajatuksia herättävä, innostava, monipuolinen.
• Annoin jo edellä
• Ensimmäinen jäi näkemättä, mutta aion katsoa sen jälkikäteen. Kiitokset!
• Erinomaisesti toteutettu kokonaisuus. Kaksi tuntia perjantaiaamuisin sopi mainiosti päättämään viikon. Positiivinen ote koko ajan. Tekniikkakin toimi. Kiitos paljon!
• Erinomaisesti valitut puhujat tämänkertaisesta teemasta.
• Erittäin hyvin vedetty ja ajatuksia herättävä webinaari. Kiitos!
• Erittäin laadukas webinaari ja ammattimaisesti vedetty. Jaana Piippo oli tosi hyvä vetäjä.
• Erittäin pätevät esiintyjät. Kaikkien esiintyminen selkeää ja esitykset johdonmukaisia. Sopivan pituiset kokonaisuudet.
• Erityiskiitos Jaakko Sahimaan esityksestä! Olen käyttänyt esityksen antia jo hyödyksi ryhmäkehityskeskusteluissa. Sain siitä uutta lähestymistapaa.
• Etä puhuja olisi voinut olla ensiksi ja paikanpäällä ollut puhuja viimeisenä, näin olisi saatu päivästä nousujohteisempi.
• Genelecin tj:n Siamäk Naghianin esitys oli huippu.
• Harmillisesti oli useampi tapahtuma minulla päällekkäin, joten en pystynyt osallistumaan kuin viimeiseen osioon, mutta se oli todella hyvä. Toivottavasti tällaista innovatiivista ja 

tulevaisuusajatteluun suuntaavaa sanomaa viedään eteenpäin kaikin mahdollisin keinoin, Niin kuin webinaarin aikanakin todettiin, muutos aiheuttaa epävarmuutta ja siksi aiheuttaa 
myös vastustusta, mutta toisaalta elämässä mikään ei ole niin varmaa kuin muutos. Pärjätäksemme pienenä valtiona globaalissa maailmassa meidän pitää pysytellä kehityksen 
aallonharjalla, ja tämä kehityssuuntaus täytyy ottaa huomioon myös pienissä kunnissa ja yrityksissä, jopa ihan yksilötasolla.

• Harmittaa, kun en voinutkaan osallistua kuin ensimmäiseen webinaariin. Elämässä sattui mullistuksia, jotka estivät muihin webinaareihin osallistumisen, vaikka olin ne itselleni 
kalenteroinut.

• Henkka Hyppösen sanat jäi mieleen.
• Hieno kokonaisuus!
• Hienoja puhujia olitte saaneet webinaariin. Webinaarissa olisi saanut olla auki live-kommentointi, enemmän interaktiivisuutta. Mutta hieno kokonaisuus! Kiitos!
• Hienosti toteutettu kokonaisuus, jota oli helppo seurata omalta toimistolta käsin. Laadukkaat puheenvuorot.
• Hienosti toteutettu kokonaisuus. Suurkiitos ja mukavaa loppuvuotta. !
• Huippu!
• Huippupuhujat! Antoivat rutkasti ajatuksia ja eväitä jatkoon. Koko Sakkyn henkilökunnan pitäisi katsoa ja kuunnella kaikki nämä webinaarit! Suuret kiitokset!!
• Huippupuhujiin panostaminen selvästi kannattaa. Erityisesti Henkka Hyppösen ja Siamäk Naghianin puheenvuorot olivat seminaarin kohokohtia.
• Hyvin järjestetty ja yhteydet toimivat ja ennen kaikkea mielenkiintoiset puhujat sekä aiheet. Kiitos.
• Hyvin järjestetty, hyvät puhujat
• Hyvin järjestetty, monipuolinen esiintyjäkaarti, kiitos!
• Hyvin toteutettu webinaari, kaikki osaset toimivat erittäin hyvin! Kiitos jälleen kerran!
• Hyvin toteutettu. Ehkä hiukan enemmän vuorovaikutteisuutta/keskustelua loppuun (n 20 min)
• Hyvin toteutettuja ja sopivan mittaisia perjantain piristyksiä! Kiitos!
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• Hyviä puheenvuoroja,  Hyppönen oli hyvä
• Hyvä
• Hyvä kun tänäkin vuonna tämä seminaari järjestettiin, hieman erilaisessa ympäristössä, mutta toimivassa sellaisessa. Iso KIITOS!!
• Hyvä rakenne kokonaisuutena, riittävän monipuolinen. Eritoten etätyön arviointi oli kiinnostavaa ja antoisaa.
• Hyvä tapa oppia uutta ja kehittää omaa ajattelua sekä ammattimaisuutta.
• Hyvät esiintyjät! Kestoltaan sopivan mittainen.
• hyvää tukea omaan työhön
• Ideaa
• Isot kiitokset innostavista webinaareista!
• Jaana Piippo on huippuhyvä hommassaan! :) Hyvin järjestetyt tilaisuudet.
• Kaksi viimeistä olivat erittäin puhuttelevia Genelecin ja Henkka Hyppösen ansiosta. Esitykset nostivat esiin monia kysymyksiä ja arvopohdintoja tässä kertakäyttökulttuurin 

aikakaudessa. Kiitos.
• "Kiitokset webinaareista, oli minulle ensimmäinen kokemus SAKKYn järjestämänä. Oikein mukava ja ketterä kokemus! Sain uusia virikkeitä omaan työhöni, opintoihini ja 

hyvinvoinnin edistämiseen yleisestikin."
• Kiitos hyvästä webinaarista! Henri Hyppösen luento oli varsinkin mieleenpainuva. Muutenkin sai paljon ajattelemisen aihetta etätyöstä, arvoista, työn merkityksellisyydestä, 

millainen työpaikka on mieluisa työntekijälle jne.
• Kiitos mielenkiintoisesta webinaarista
• "Kiitos paljon kokonaisuudesta. Vaikka jokainen aihe ei ihan osunut tarpeeseen, niin toiset kyllä sitäkin paremmin. Kaikin puolin oli toimivaksi mietitty."
• Kiitos sisällöltään mielenkiintoisesta ja ajatuksia herättävästä seminaarista ja hyvin sujuneista webinaarijärjestelyistä.
• Kiitos, näitä voisi kuunnella useamminkin kuin vain kerran vuodessa.
• Kiitos. Merkityksellisyys oli tärkeä ja ajankohtainen teema.
• Kiva idea näin korona-aikana toteuttaa seminaari, ja luennot sai kuunneltua omalla ajalla, jos ei juuri "oikealla" ajalla ehtinyt linjoille.
• "Kokonaisuus oli hyvin järjestetty. Ammattitaitoista esiintymis- ja taustatyötä. Tekniikka toimi ja tilaisuuksien juontaja piti langat käsissään. Suuret kiitokset. :)Olin 

ensimmäistä kertaa mukana seminaarissa. Ilman tätä korona- ja etätöiden aikaa sekä sosiaalista mediaa, en olisi tiennnyt mitään tästä tapahtumasta. Kiitos, että pääsin 
mukaan."

• Loistavia puheenvuoroja, paljon työkaluja pääkoppaan.
• Mahtavaa, että poikkeusaikana tämä seminaari järjestettiin ja oli osallistujilleen maksuton. Laadukas, mielenkiintoinen kokonaisuus. Iso kiitos!
• Mielenkiintoinen ja ajatuksia herättävä webinaari, missä pääsi kurkistamaan myös muiden organisaatioiden johtamismalleihin.
• Mielenkiintoisia aiheita ja luennoitsijoita. Teknisesti hyvin myös toteutettu. Harmillista, kun avoin ja spontaani keskustelu jää pois näin webinaarissa.
• Muuten oli seminaarin antiin tyytyväinen, mutta viimeinen luento Henkka Hyppösen vetämänä ei antanut minulle mitään.
• Myös vetäjä (Jaana) on osaava ja luonteva esiintyjä.
• Oikein hyvä
• Oikein hyvä seminaari!
• Oli kaikin puolin toimiva paketti! Kiitos!
• "Olin aiemmin kuullut Henkka Hyppösen esitelmän. Nuoren johtajan, joka on uransa alussa."
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• Ruuskanen on äijä, näyttää Lasse Lehtiseltä ja kuulostaakin, Lassella ei ole vaan tuota parta "hippua". Hyppönen aivan mainio!
• sopii hyvin, helppo osallistua, en tiedä, olisinko lähtenyt Kuopioon asti muutoin....
• Sujuva toteutus! Ensimmäisen päivän puhujat olivat todella innostavia. Kiitos jälleen seminaarista!
• Suurkiitos! Takuuvarmaa Laatua vuodesta toiseen.... Kirjoitin jo tuonne aiempaan kohtaan kiitokset Jaana ja Petri! Hieno kokonaisuus ja toteutus, hyvin toimi myös sähköisten 

yhteyksien kautta, ja antaa mahdollisuuden suuremmalle kuulijajoukolle! Sekä mahdollisuuden katsoa tallenteita uudelleen!
• Tekniikka toimi hyvin. Korona aikana hyvä setti. Verkostoitumista toki jäin kaipaamaan mutta hyvät ja ajatuksia herättävät luennot korvasivat sen moninkertaisesti.
• Todella hyvin toteutettu näin etäaikana, ja tuo kysely oli hyvä vaikken itse ehtinyt siihen vastata tulokset olivat mielenkiintoisia. Tekniikka pelasi, kiitos siitä.
• Todella hyvät luennot, ja "juontaja" oli myös hyvä ja ennakkoon hyvin luennoitsijoihin ja luennon aiheeseen tutustunut.
• Todella laadukkaat puhujat ja tekniikka ja järjestelyt toimivat hienosti.
• Toimiva kokonaisuus, Hyvät aiheet ja puhujat, Kiitos
• Toivon saavani diaesitykset johtamisen tueksi. Hyvä, että esitykset ovat jälkikäteen katsottavissa. Aion katsoa myös viimeisen osuuden luennoista.
• Tosi hyvät kokonaisuutena
• Työpsykologin ja Henkan esitykset erittäin hyviä.
• Tärkeitä ja hyviä nykypäivänä. Ehdottomasti näitä kannattaa jatkaa:)
• Voi antaa käytännöt esimerkit, cases, ohjeet tai tehtäviä kotiin.
• "Voisiko palautteen ja kysymysten laitoin laittaa webalustalle, jolloin voisi kirjoittaa kysymyksiä suoraan puhujalle? Esitykset olivat todella hyviä ja pidinerityisesti, että kerrottiin, miten 

voi omassa organisaatiossa hyödyntää. Toisena oli viimeisen päivän puhuja, joka laajenti ajattelutapaa myös eettisestä näkökulmasta."
• Webinaari erinomainen toteutustapana - helppo osallistua.
• Webinaari oli hyvin järjestetty sekä hienosti ja selkeästi juonnettu Jaanan toimesta.
• "Webinaari on erittäin hyvä. Osallistuminen helppoa, edullinen ja ajankäyttö tehokasta (matkustaminen). Jopa luentoihin keskittyminen parempi kuin isossa luentosalissa. Heikkous on, 

ettei voi verkostoitua ja sosiaalisen kontaktin puuttuminen ehkä myös ettei voi vaihtaa mielipiteitä luentojen jälkeen (miten käsitit, mitä kuulit)."
• Webinaari osoitti sen, että Savon ammattiopisto on johtamisen kehittämisen edelläkävijä.
• "Webinaarit oli erittäin hyvin järjestetty. Ainoa miinus on, että välillä kun diojen päälle tuli info kommentointimahdollisuudesta, ei nähnyt esittäjien dioja/tietoja ja joitakin asioita jäi siksi 

hieman epäselväksi, esimerkiksi Genelecin Siamäkin esityksestä. Kaiken kaikkiaan erinomaisen laadukkaasti toteutettu seminaari. Tekniikka toimi hyvin ja puhujat inspiroivia."
• Webinaarit toimi hyvin, oli jaettu kolmeen eri kertaan ja tämä mahdollisti osallistumisen. Kaikki toimi erittäin hyvin, yhteys ja kuuluvuus. Aihe oli mielenkiintoinen.
• Yhtä luennoitsijaa lukuunottamatta kokonaisuus oli onnistunut, valitettavasti viimeisin jakso pudotti pisteitä.
• Youtube seminaari vallitsevissa oloissa oli hyvin järjestetty. Moderaattori hoiti hommansa hienosti. Tekstivistillä/wa:lla osallistumisen koin hieman hankalaksi. Voisiko joku muu alusta 

toimia paremmin ja antaa mahdollisuuden myös nähdä esitetyt kysymykset. Ja voisiko esitysten kehikkoon rakentaa jotain kuulijaa aktivoivia osioita esim. senkaltaisella ratkaisulla kuin 
Mentimeter tms. Jolloin seminaarista tulisi vuorovaikutteisempi, vaikka ollaankin etänä.
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